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Aan: STATENGRIFFIE 
Onderwerp: Aanmelding vragen mbt (geur)effecten-luchtwassers 

 
Beste griffie, 

 

Inmiddels is ons ter ore gekomen dat er vragen zijn aangemeld voor het mondeling vragenmoment 

van 6 april 2018 over de recente berichtgeving omtrent de (geur-)effecten van luchwassers 

(oa. https://www.ed.nl/gemert-bakel/luchtwassers-werken-veel-slechter-dan-gedacht~aca69e41/) 

 

In aanvulling op de andere fractie(s) draagt D66 graag de volgende vragen aan: 

- Welke effecten heeft deze berichtgeving volgens het College op het recent vastgestelde pakket 

maatregelen om veehouders te steunen op weg naar een milieuvriendelijker bedrijf?  

- Welke risico's ziet het College in de realisatie van de Brabantse ambities om ammoniakuitstoot te 

verminderen, nu blijkt dat de gebruikte technologieën tegenvallende resultaten behalen?  

- Is het College het met D66 eens dat deze berichtgeving het standpunt dat innovatieve stalsystemen 

moeten prevaleren boven end-of-pipe oplossingen, zoals luchtwassers, ondersteunt? En is het College 

bereid dit standpunt nogmaals uit te dragen?   

- Naar aanleiding van het volgende citaat van de heer Wubs (ingenieur en voormalig directeur van 

KWB) in Eindhovens Dagblad (https://www.ed.nl/eindhoven/falende-luchtwassers-je-kon-erop-

wachten~abfde026/) "Een luchtwasser krijgt een uniek certificaat. Maar dat zogenoemde BWL-

nummer blijft niet exclusief voor de producent. Jan en Alleman mogen een luchtwasser nabouwen.” 
vraagt D66 het College of en hoe zij de sector kan helpen om beter in stelling te worden gebracht om 

'goede' luchtwassers aan te schaffen. Is het College bijvoorbeeld bereid om het belang 

van aanscherping van de certificering bij de Minister en de Sector onder de aandacht te brengen? En 

ziet het College mogelijkheden om eisen te stellen aan ondernemers die in aanmerking willen komen 

voor instrumenten uit het ondersteuningspakket? 

- In het artikel wordt gesproken over gecombineerde luchtwassers. Zijn er ook gegevens over de 

werkzaamheid van andere typen luchtwassers? Zo nee, is het College voornemens om die ook te 

laten onderzoeken op hun werking? 

Ik hoor graag of deze vragen conflicteren met reeds aangemelde vragen en of deze op de agenda 

toegevoegd kunnen worden. 
 

Alvast bedankt, 

Arend 
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